



TEMISKAMING HOSPITAL HÔPITAL TEMISKAMING

421 SHEPHERDSON ROAD ◊ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ◊ TEL: 705.647.8121 ◊ BUS. LINE: 705.647.1088 ◊ FAX: 705.647.5800

421, CHEMIN SHEPHERDSON ◊ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ◊ TÉL.: 705.647.8121 ◊ LIGNE D'AFFAIRES: 705.647.1088 ◊ TÉLÉC: 705.647.5800

FOR IMMEDIATE RELEASE – TEMISKAMING HOSPITAL IS AWARDED \$321,575 PROVINCIAL HEALTHCARE INFRASTRUCTURE RENEWAL FUND (HIRF) GRANT FOR REPAIRS AND UPGRADES.

Temiskaming Shores, Ontario, August 31, 2016 – The Temiskaming Hospital will receive \$321,575 from the provincial government for repairs and upgrades.

Projects for this grant include expanding Emergency Power Distribution to several areas of the hospital, upgrading the patient and public entrances, as well as work to the main water line.

“Our team successfully applied for the grant to keep our hospital in a good state of repair. This benefits us all – especially patient and families across Temiskaming district, while keeping an excellent work environment for our physicians, employees and volunteers who provide services to our patients,” says Margaret Beatty, President and CEO.

“Having a modern and well-kept facility improves recruitment, facilitates a therapeutic healing environment and ensures that we support our health care and social services delivery system in the Temiskaming district,” says Beatty.

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE – L’HÔPITAL TEMISKAMING REÇOIT UNE SUBVENTION DE 321,575\$ PAR L’INTERMÉDIAIRE DU FONDS POUR LE RÉAMÉNAGEMENT DE L’INFRASTRUCTURE DU SYSTÈME DE SANTÉ

Temiskaming Shores (Ontario), le 31 août 2016 – L’Hôpital Temiskaming recevra 321,575\$ du gouvernement provincial à l’appui de travaux de réparation et de modernisation.

Figurent parmi les projets visés par cette subvention l’élargissement du système de distribution électrique de secours à plusieurs endroits de l’hôpital, la modernisation des entrées des patients et du public ainsi que la réalisation de travaux sur la conduite d’eau principale.

« Notre équipe a reçu une réponse favorable à sa demande de subvention, qui servira à garder notre établissement en bon état, ce qui bénéficiera à tous, surtout aux patients et

à leur famille du district de Temiskaming. De même, nos médecins, employés et bénévoles qui fournissent des services aux patients, jouiront d'un excellent milieu de travail», déclare la présidente-directrice générale, Margaret Beatty.

« Le fait d'avoir des installations modernes et bien entretenues favorise le recrutement, crée un milieu propice à la guérison et nous permet de soutenir le système de prestation de soins de santé et de services sociaux dans le district de Temiskaming », ajoute-t-elle.

- 30 -

Questions please contact / Pour toute question, veuillez communiquer avec:
Margaret Beatty
President and Chief Executive Officer / Présidente-directrice générale
705-647-1088 extension 2276 / 705 647-1088, poste 2276



Supported by: / Financé par :

